
  Styrelsemöte 11/2024 

  Protokoll 
 

 

Tid Måndag 11 november kl. 18 

Plats Hamngatan 5 

Kallade Styrelsen  Kimberly Terry (ordförande) (10/10) 

  Tony Cederberg (9/10) 

  Ola Sundberg (10/10)  

  Joanna Isaksson (7/10) 

  Alexander Woivalin (4/10) 

  Fanny Enestam (7/10) 

  Ellinor Wrangtorp (6/10) 

Pia Widén (4/10) 

   

Personal  Josefine Egenfelt (verksamhetsledare) 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 

 

§ 2 VAL AV MÖTESFUNKTIONÄRER 

Förslag till mötessekreterare: Fanny Enestam 

Förslag till vibes watcher: Alexander Woivalin 

Beslut: Godkännes. 

 

§ 3 MÖTETS BESLUTFÖRHET 

Styrelsen är beslutsför då ordföranden eller viceordföranden endera jämte så många 

styrelsemedlemmar är närvarande att de tillsammans utgör minst hälften av styrelsen. 

Beslut: Vi är beslutsföra. 

 

§ 4 GODKÄNNANDE AV MÖTESAGENDAN 

Beslut:  Godkännes. 

 

§ 5 PROTOKOLLJUSTERING 

Bilaga 1 - Protokoll styrelsemöte 10 2024 

Beslut: Protokoll justerat. 
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§ 6  PERSONALÄRENDEN 

  

Uppdragsbeskrivningarna för verksamhetsledare och medlemsansvarig börjar bli 

inaktuella bland annat p.g.a. de förändringar i verksamhetsstrukturen som pågår. 

Förslagen på uppdaterade uppdragsbeskrivningar för verksamhetsledare och 

medlemsansvarig som diskuterades på förra mötet har diskuterats av styrelsen. 

Målsättningen är att uppdragsbeskrivningarna ska uppdateras senast innan årsskiftet. 

Ärendet bordlades på förra mötet för vidare bearbetning av förslagen av styrelsen. 

Beslut:  Förslaget bearbetas och är ännu inte färdigt att presenteras. Bordläggs 

således. 

 

§ 7 EKONOMIÄRENDEN 

FÖRENINGENS EKONOMI JANUARI-SEPTEMBER 

Bilaga 2 – Resultaträkning januari-september 2024 

Genomgång av föreningens resultat januari-september. 

Beslut: För kännedom 

PER CAPSULAM: DEPOSITION NOVEMBER-FEBRUARI 

Vi har delredovisat projektet Vision Mariero och fått redovisningen godkänd. I och 

med detta har vi fått in cirka 29.000 euro på föreningens konto. Vid planering inför 

kommande depositioner konstaterade kassör och verksamhetsledare att det skulle 

vara bra att göra en deposition på 15.000 euro på tre månader för att förränta 

pengarna. Depositionen skulle behöva göras innan nästa styrelsemöte som är den 11 

november, eftersom vi behöver få tillbaka medlen på brukskontot före den 10 februari 

då lönerna ska betalas ut.  

Verksamhetsledarens och kassörens förslag: Föreningen gör en deposition i 

Ålandsbanken på 15.000 euro från cirka 5 november-5 februari utan lyfträtt under 

depositionstiden. 

Beslut: Genom att bifoga beslutet i dagordning och protokoll är beslutet protokollfört. 

Majoriteten av styrelsen godkände verksamhetsledarens förslag per Capsulam. 

  

FÖRRÄNTNING AV ÖVERSKOTTSLIKVID OCH DISKUSSION OM EVENTUELLT 

ÖVERSKOTT 2024 

Verksamhetsledaren och kassören har diskuterat och gjort en plan för förräntning av 

överskottslikvid fram till mars 2025. Tanken är att det alltid ska finnas likvid på kontot 

och att en av depositionerna har lyfträtt om det uppstår situationer då likviden på 

kontot inte räcker till. Det finns också möjlighet att sälja ETF-fonden som föreningen 

har på Nordnet för att få mer likvid på kontot. 
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Kassörens och verksamhetsledarens förslag:  

Efter att de tidigare depositionerna förfaller den 3 december och pengarna kommer 

in på föreningens konto görs följande: 

- 20.000 euro lämnas kvar på föreningens brukskonto för att täcka löner och övriga 

kostnader för månaden.  

- En 3 månaders deposition på 20.000 euro utan lyfträtt görs cirka 4 december-4 

mars 

- En 3 månaders deposition på 25.000 euro med lyfträtt görs cirka 4 december-4 

mars 

Verksamhetsledaren och kassören önskar också diskutera om förräntningen av 

pengarna kunde göras på ett enklare sätt. Att vänta till ett styrelsemöte för att kunna 

fatta beslut om nya depositioner gör att överskottslikviden kan ligga på kontot upp till 

en månad innan pengarna kan deponeras och ge högre ränta. Kan kassör och 

verksamhetsledare tillsammans få mandat från styrelsen att göra depositioner eller 

köpa eller sälja föreningens ETF-fonder och redovisa i efterskott vad som gjorts? 

Inför 2025 behövs medel både till att täcka egenfinansiering för projektet Skogslycka 

och även för att fortsätta det långsiktiga arbetet med Mariero. Om föreningen gör ett 

plusresultat för år 2024 skulle överskottet kunna användas för detta ändamål. 

Styrelsen diskuterar hur pengarna skulle reserveras om föreningen får ett överskott 

från årets verksamhet. 

 

Beslut: Förslaget godkännes. Verksamhetsledare, kassör och ordförande får mandat 

från styrelsen enligt förslaget ovan. Placeringarna redovisas på styrelsemötena 

löpande. 

 

§ 8 GENOMGÅNG AV INTERN ARBETSPLAN 

Bilaga 3 - Intern arbetsplan november-december 

Genomgång av arbetsplanen  

Beslut: För kännedom. 

 

§ 9 FÖRSLAG PÅ STYRDOKUMENT FÖR FÖRENINGENS ARBETSGRUPPER 

Bilaga 4 – Riktlinje för arbetsgrupper utkast 

Beslut:  Godkännes. 

 

§ 10 UTLÅTANDE: VA-PLAN FÖR ÅLAND 2025-2040 

Bilaga 5 - Utlåtande VA-plan för Åland utkast  

Bifogat förslag på utlåtande till Ålands Vattens VA-plan för Åland 2025-2040 

Beslut: Godkännes. 
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§ 11 SYNPUNKTER PÅ LAGFÖRSLAG OM ÄNDRING AV JAKTLAGEN FÖR ÅLAND 

Bilaga 6 - Synpunkter på ändring av jaktlagen utkast 

Bifogat förslag på synpunkter till uppdaterad jaktlag för Åland 

Beslut: Godkännes. 

 

§ 12 SYNPUNKTER PÅ FÖRVALTNINGSPLAN OCH FREDNING AV VISSA LANDSKAPSÄGDA 

OMRÅDEN 

Bilaga 7 – Synpunkter naturskyddsområden utkast 

Bifogat förslag på synpunkter på förvaltningsplan och fredning av vissa landskapsägda 

områden. Synpunkterna gäller områdena  

Blåskären-Salungarna-Stora Bredgrund 

Hemmingshärsfjärden 

Storskär-Kalhära 

Vikarskären 

Vikskären 

Östra Långskär-Sandskär 

Beslut: Godkännes. 

 

 

§ 13 MEDDELANDEN / TILL KÄNNEDOM 

LEADER-ANSÖKAN FÖR PROJEKTET SKOGSLYCKA  

Föreningen har skickat in Leader-ansökan för projektet Skogslycka, besked har inte 

kommit innan detta möte. 

SKYLTPROJEKTET PÅ BADSTRÄNDER 

Arbetet med projektet för skyltar till badstränder fortsätter och planen är att skyltarna 

ska beställas och betalas före årsskiftet. 

REGENERATION 2030 OPEN LETTER 

En majoritet av styrelsen godkände på förfrågan att föreningen understöder 

ReGenerations Open Letter. 

 

§ 14 ÖVRIGA ÄRENDEN 

JOHANNA MALM PRESENTERAR SITT ARBETE MED PROJEKTPLAN FÖR HÄNG MED OSS 

UT-PROJEKTET 
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§ 15 TIDPUNKT FÖR NÄSTA MÖTE 

Måndag 9 december kl. 18. I samband med mötet hålls julfest med styrelsen och 

personalen. 

Höstmötet hålls torsdag 21 november kl. 18 i Folkhälsans allaktivitetshus. 

Beslut: För kännedom. 

 

§ 16 MÖTETS AVSLUTANDE  

 

 

 

 

 

 

______________________________  ______________________________ 

Kimberly Terry, ordförande  Fanny Enestam, sekreterare  


